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Secretarieel Jaarverslag 2023 
     Het jaar 2023 in vogelvlucht 
 

 
Januari 
De Nieuwjaarsreceptie op 5 januari in het Gildehuis kon zich verheugen in een grote opkomst. In zijn 
toespraak keek de voorzitter terug op een roerig jaar waarin het 100 jarig jubileum uitgebreid was 
gevierd en er wisselend succes was geweest bij de kooroptredens!  
Jos nam speciaal afscheid van Gerrit Hurenkamp die na 38 jaar zijn lidmaatschap moest beëindigen en 
tevens kregen Gert de Bruijn en Simon Schreur een oorkonde voor hun 10 jarig lidmaatschap. 
De voorzitter keek ook vooruit, er moest maar weer eens aan ledenwerving gedaan gaan worden want 
het ledental liep terug, ook werd er aan de leden gevraagd zich in te zetten als vrijwilliger voor het 
koor, kortom op naar een nieuw, actief en uitdagend jaar.  
Spreuk van het jaar;  “ALLEEN GA JE SNELLER MAAR SAMEN KOM JE VERDER” 
25 januari was er ook een speciale vergadering van het Knollenkoor. Er waren wat zaken die aan de 
kaak gesteld moesten worden, het aantal leden was teruggelopen van 35 naar 25 leden, wat was er aan 
de hand? Er is gesproken over mogelijke oorzaken en opties.  
Zaken die aan de kaak zijn gesteld: wat is het genre eigenlijk (geen shanty maar wat wel), de 
koppeling van lidmaatschap aan het groot koor, het repertoire, de aansturing, rol bestuur… Kortom het 
was een vruchtbaar overleg, want de positieve gevolgen zijn duidelijk merkbaar geworden in de loop 
van het jaar. 
 
Februari 
Dit was een maand van bezinning voor het koor en ook een tijd voor het bestuur om de zaken even 
goed op een rijtje proberen te krijgen van alle perikelen die zich afspelen. Tevens moest er worden 
voorbereid op de ALV. Philip Parlevliet heeft aangegeven de taak als secretaris te willen gaan doen en 
dribbelt wat in bij de diverse overleggen, want er staan tal van ideeën en acties op het jaarprogramma 
die uitgewerkt moeten worden.  
 
Maart  
Op 1 maart werd de algemene ALV gehouden, hierin kwam naar voren dat het ledenaantal door 
ouderdom afneemt, maar dat voor het gevoel de moeilijkheidsgraad van het repertoire juist toeneemt. 
Hierdoor zijn er een aantal leden die er tegenop zien en wie het plezier vergaat en dat heeft gevolgen 
voor de in het algemeen goede sfeer in het koor. Er waren helaas maar 31 van de 50 leden aanwezig, 
dit had het bestuur toch liever anders gezien. Voor het verloop van de vergadering wordt verwezen 
naar het verslag maar een aantal punten moeten niet onvermeld blijven. Door oplopende kosten en 
teruglopende inkomsten van de oliebollen en het oud papier worden de prijzen van consumpties 
drastisch verhoogt i.v.m. de balanstekorten. De koffie wordt €1,- en de dranken 2,-,  maar ook de 
contributie wordt op voorstel van de leden per 1 juli tot 20 Euro verhoogd. 
2 maart Tijdens de oefenavond blijkt Rob Doorduyn te hebben afgezegd en zijn lidmaatschap te 
hebben opgezegd met als reden dat hij door de talen en de moeilijkheidsgraad het zingen niet meer 
leuk vond. Dirigent Hans neemt de klachten serieus en belooft na het voorjaarsconcert de graad naar 
beneden bij te stellen; niet meer 4 stemmig en slechts 3 talen. 
Op 08 maart krijgt het Knollenkoor bezoek van Hans van Rutten en net op deze avond heeft Hans v.d. 
Bogaard vanwege gezondheidsreden moeten afzeggen. Hans geeft het koor en de muzikanten diverse 
tips om beter te kunnen optreden, zoals dynamiekwisseling en tot het einde van de zin vasthouden. Het 
biedt wel een goede meerwaarde in het algemene gevoel van het koor en steunt Jan Roels als 
begeleider.  
Op 9 maart treffen 2 leden voor de buitendeur van de oefenruimte een enthousiaste Max van Buiten. 
Max wordt meegenomen naar binnen en het werd een gezellige avond want na afloop besluit Max te 
blijven als 2e tenor. Ook 30 maart lijkt een heel vruchtbare oefenavond, onverwacht komen er 3 
nieuwe mannen even proeven aan de sfeer en het koor. Tijdens een feestje bij Hans van Ginkel heeft 
Bert Hilhorst hen overgehaald om te komen kijken. Zij werden hartelijk welkom geheten! 
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April  
De maand van de voorjaarsconcerten, zowel de knollen als Apollo samen met Mylou Mazali en Jan 
Willem Schaafsma. 
De knollen hadden op 15 april het smartlappenfestival in Amersfoort, het weer en de sfeer stonden 
garant voor 4 leuke optredens en een super gezellige dag. 
13 april kwamen de solisten Mylou en JW even mee oefenen met het koor om sfeer te proeven, maar 
vooral om met zijn allen te genieten van de samenzang en prachtige stemmen. Het concert van Apollo 
en Opera per tutti was donderdagavond 20 april in de Vondelkerk te Amsterdam een groot succes, al 
waren er maar 38 bezoekers in de kerk. Het was een prachtige ervaring om er weer eens met het koor 
uit te zijn met de bus naar Amsterdam. Zowel de solisten als het koor kregen zeer enthousiaste reacties 
van het publiek. Ook zondag 23april in Soest konden de mensen het beleven in De Rank, deze keer 
waren er 238 enthousiaste bezoekers, het was een geweldig optreden voor en vooral met Mylou.  
De aanwezige (trouwe) toeschouwers vonden dat het tegenvallende kerstconcert met dit optreden weer 
helemaal was goed gemaakt, waarvan acte! 
 
Mei 
Op donderdag 4 mei, dodenherdenking gaat de oefenavond gewoon door. De voorzitter houdt om 
20.00 uur 2 minuten stilte.  Nieuwe opstelling en even wennen voor iedereen. 
Dit was tevens de eerste avond in de nieuwe vorm, zoeken naar de stem en je plekje! Maar het lukt 
Hans om het onderste uit de kan te halen en de gezelligheid en sfeer weer terug te brengen bij het 
zingen. 
11 mei was weer de 2 e woensdag van de maand dus met een gezellige borrel, helaas zijn er 2 van de 
nieuwe leden gestopt. 
Oud lid Wim Hilhorst overleed op 10 mei, zijn crematie op 17 mei was een zeer waardig afscheid in 
Laren. Als Apollo waren we actief samen met de Gildebroeders, met 36 leden waren we aanwezig om 
waardig eer te bewijzen en hem toe te zingen met The Rose, Jacobs Ladder en Klinge, Lied, lange 
nach. We missen Wim zeker en zullen hem niet licht vergeten, hij was actief en positief tot het einde. 
18 mei was er weer de traditionele Oude Ambachtenmarkt, Het zingen met de Knollen in het 
muziekpodium ging niet zo soepel, de muziek was slecht afgesteld, maar de kraam op het foodplein 
leverde 4 nieuwe kandidaten voor Apollo op waardoor Apollo weer aardig op sterkte komt. 
27 mei was er het Korenfestival aan de Birkstraat, zoals altijd een gezellig feest met 4 diverse koren. 
Helaas ging het eerste optreden van het Knollenkoor niet goed door een stroomstoring, er was een 
haspel doorgebrand maar gelukkig ging het bij de andere koren wel goed. Gelukkig was de sfeer er 
niet minder om en was het weer een geslaagd evenement waar men nog lekker bleef napraten. 
 
Juni 
Voor het werven van nieuwe leden had Apollo diverse projecten opgestart; flyeren, Reclameborden, 
marktkraampjes, adverteren en open oefenavonden. 
Donderdag 01 juni was de eerste dag van een “open oefen maand, Jos vertelde dat hij dat nog nooit 
meegemaakt in de 41 jaar dat hij bij Apollo zit. Een bijzonder moment dus en fijn dat er weer 4 
nieuwe gezichten bij waren John Huisman, Ed van Renswouw, Frank Hendriksen en Patrick Tol (een 
knaap van 28 met een fantastische basstem). Iedereen was enthousiast, zeker toen Hans uitlegde wat 
zijn bedoeling was geweest met het wisselen van plek en stemgroepen de laatste weken. Maar vanaf 
nu bleven de 3 gevormde partijen zitten om te kijken hoe dit bevalt. Kortom een mooi begin van een 
andere periode, de weg vooruit! 
Op de 2-e open oefenavond was het een warme dag met 2 nieuwe gezichten. Helaas zei Patrick Tol 
toen dat hij ermee stopte omdat hij toch naar een koor met hoger niveau wil gaan kijken (n.b. anderen 
hadden het na 2 keer ook al gezien), jammer! Het was de 2e donderdag, dus mocht er weer gezellig 
worden nagepraat, -geborreld en gezongen worden, de Engelbewaarder was favoriet en werd luidkeels 
meegezongen. 
26 juni, het knollenkoor had (wat later dan gepland omdat de vis nog niet vet genoeg was) weer een 
gezellig optreden tijdens de Haringparty van de Soester Zakenkring in Restaurant de Soester Duinen. 

 
Juli 
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Op 8 juli was er de traditionele seizoen afsluiting met dames, dit ging gepaard met mooi weer, goede 
sfeer, een fietstocht en natuurlijk borrelen bij de BBQ. Het was echt vakantiesfeer en ook bijna 
vakantietijd want op 12 juli was de laatste Knollen repetitie en op 13 juli wenste Hans het koor een 
goede en mooie vakantie. 
 
Augustus 
Per augustus is het Knollenkoor verrijkt met een heuse dirigent, Gerard Overbosch en bij zijn 
vuurdoop 19 augustus was het Knollenkoor weer in grote getale aanwezig op het Houthakkersfeest, 
Gert van der Linden kreeg zijn vuurdoop als koorleider. Van vakantie-perikelen had het koor geen last 
want de opkomst was groot, het weer was geweldig en de Knollen stonden op een prima plek naast 
een Foodtruck en tegenover de drankenverkoop. Kortom er was altijd publiek en er werd heerlijk 
gedanst en meegezongen, de nieuwe leden van het koor voelden zich direct thuis.  
31 augustus was weer de eerste repetitie voor Apollo en werd al een start gemaakt met het 
Kerstrepertoire. 
 
September 
Dit was een drukke maand welke al begon op 2 september voor de Knollen met het Poortzangers-
festival in Woudenberg, goed georganiseerd en wederom mooi weer.  
Een maand waarin er gestart werd met het nog actiever werven van nieuwe leden, de projectgroep 
rolde vele acties uit. Zo begon men op 11 september met een flyer actie (3000) en wervingsposters op 
diverse plekken in Soest. 
Op 14 september was het de 2e keer na de vakantie en tijd voor een borrel. Ben v.d. Deijssel maakte 
ondanks zijn afwezigheid, de voorzitter erop attent dat we nu al 101 bestaan, reden om een kwartiertje 
eerder te stoppen. 
Op zaterdag de 16e deden we met de knollen mee aan de Podiade in Soest, leuke plek, geweldig weer 
en publiek maar, de uitvoering was wat matig doordat de opstelling te krap was voor de groep en de 
muziek. Maar dit evenement was zeker een succes en voor herhaling vatbaar. 
Op 21 september was het zover en startte het koorproject met 14 deelnemers, 1 haakte af wegens een 
familiedrama en een ander besloot toch alleen voor de knollen te gaan, 12 gingen er met succes door 
tot aan de eindstreep. 
 
Oktober 
Het was weer een gezellige drukke maand van voorbereiden en uitvoeren. 
Om 19.00 begonnen de projectleden aan de cursus met Hans in de kleine zaal. Om 20.00 kwam 
iedereen weer in de grote zaal om te oefenen voor Kerst, na de koffie werd het repertoire geoefend met 
het koor voor zaterdag, de Koren3daagse. 
Op zaterdag 07 oktober trad Apollo op tijdens de Koren3daagse in de Rank samen met de gemengde 
koren Joyfull en Chorus Line. Ons optreden was niet echt een succes en “ritme van de regen” ging zo 
slecht bij het inzingen, die hebben we maar niet gezongen. Op zondag 08 okt trad het Knollenkoor 
samen met de dameskoren op en had veel plezier, dit genre paste beter en was voor herhaling vatbaar. 
Het knollenkoor mocht op 15 okt weer optreden bij een paardenkeuring op de Detzky-hoeve aan de 
Birkstraat en op 25 oktober weer in Daelhoven. 
 
November 
Een maand met wat stress maar een goede afloop. 
Op 2 nov komt Hans door file later, maar kan toch nog even het project oefenen in het zaaltje, er zit 
echter veel spanning in het oefenen maar gelukkig ging het weer goed met de laatste liederen. 
De 2e donderdag was het weer "ouderwets" gezellig en er werd goed gezongen, was genieten voor 
iedereen. Misschien mede omdat we weer in 4 groepen zaten? Het gaf in elk geval wel weer 
duidelijkheid en meer rust voor de koorleden. De borrel was ook gezellig, al dunde het helaas snel uit, 
maar dat kwam omdat er nog mensen zijn die moeten werken ꨶ꩜꩟꩝꩞." 
Op 11 november was er de traditionele slachtbingo, deze was helaas wat minder bezocht. Hierdoor 
ging wel iedereen met een prijs naar huis, maar met meer leden zou het een stuk gezelliger zijn. 
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Het knollenkoor zong 18 november weer in Kortenhoef, ditmaal aangeboden door de familie van 
Monique, echtgenote Ton van Daatselaar. Op 22 november ook in het Enkhuis aan de Molenstraat, de 
Knollen zijn daar een welkome gast geworden en ook dit keer werd er enthousiast gereageerd en 
heerlijk meegezongen.  
Op 23 november ontvingen de deelnemers aan het “Koorproject 2023” hun welverdiende certificaat 
van deelname, welkom bij de club der ….. zangers.  
Vrijdag 24 november zong Apollo in de Paaskerk bij het maandelijkse lunchconcert, dit keer getiteld 
“Zin in kerstmuziek”. Het koor wilde zich weer eens presenteren in Baarn en kreeg na afloop 
enthousiaste reacties van de aanwezigen. 
 
December 
Een maand die stond in het kader van het Kerstconcert wat gepaard ging met de gezonde (in)spanning 
en concentratie. Het was 3 dagen flink aanpoten voor iedereen. 
Donderdag 14 december was de Grote generale in de Rank waarna er 2 optredens volgden. Op vrijdag 
was het volle bak in de Rank met een goed klinkend concert mede dankzij Solist Wim Stolp. Op 
zaterdag was het afsluitend concert dat iets minder bezocht was. Dit was echter het laatste concert met 
Theo Zuidema, die afscheid moet nemen vanwege zijn gezondheid. Er is wel een live opname van 
gemaakt deze keer.  
Afsluitend was er op 21 december een optreden in Molenschot, de opkomst was redelijk maar het 
optreden ging helaas niet vlekkeloos. 

 
 

2. Bestuurlijke activiteiten.  
• Het bestuur hield 9 keer een vergadering van het algemeen bestuur.   
• Vanaf de ALV heeft Philip Parlevliet de secretaris taken op zich genomen. 
• Het project ledenwerving heeft veel prioriteit gehad en zal nog worden geëvalueerd op kosten en 

opbrengsten. 
  

3. Samenstelling bestuur 2021.  
Voorzitter    : Jos Sesink    01-01 <>   31-12  
Secretaris    : Philip Parlevliet           01-03  <>   31-12 
Penningmeester  : Frans Sebel    01-01 <>   31-12  
Bestuurslid    : Danny van Houttum  01-01 <>   31-12  
Bestuurslid    : Bert Hilhorst   01-01 <>   31-12    
Bestuurslid    : Ton Vredenbregt  01-01 <>   31-12  

  
4. Muzikale leiding.  
• De koordirectie was in 2023 in de capabele handen van Hans van Rutten.   
• De vaste begeleider/inval dirigent in 2023 was Marius van der Kuijl.   
• Het Knollenkoor stond in 2023 onder de muzikale leiding van Jan Roels met Hans van den 

Boogaard als 2-de accordeonist en Wink Abbink op drums.  Voor het materiaal en geluid zorgde 
Sjaak Stolk. Koorleider waren Chris Kenter en vanaf augustus Gert v.d. Linden. Na de 
zomervakantie trad ook Gerard Overbosch aan als dirigent van het Knollenkoor. 

  
5. Evenementen-, papier- en barcommissie.  
Een kleine groep mannen onder leiding van Bert Hilhorst reed enkele vaste routes en daarnaast op 
afroep, om papier in te zamelen.  

Papierophalers:  
Gert v d Linden, Paul Huisman, Henk Pronk, Martien de Bruin, Ton van Daatselaar, Philip 
Parlevliet en Bert Hilhorst  
 
Samenstelling evenementen commissie 2023:  
Ton Vredenbregt (coördinator), Bert Hilhorst, Ton van Daatselaar en Paul Huisman  
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Samenstelling barcommissie 2022: 
Bert Hilhorst (coördinator), Gert v.d. Linden en Paul Huisman 

 

   
6. Muziekcommissie mannenkoor.  
De commissie kwam dit jaar 2 x bij elkaar met de dirigent (6 april en 29 juni). Samenstelling 2023:  

Danny van Houttum (voorzitter)    01-01 <>    31-12  
Chris Kenter (bas)        01-01 <>    31-12  
Theo Zuidema (bariton)      01-01 <>    31-12  
Jos Sesink (tenor 1)        01-01 <>    31-12  
Toon van der Linden (tenor 2)   
Hans v. Rutten (op uitnodiging)  

  01-01 <>    31-12  

  
7. Muziekcommissie Knollenkoor.  
In 2023 was deze commissie als volgt samengesteld:  

Henk Pronk (VZ)     01-01 <>   01-07  
Gerard Overbosch (VZ)  01-08 <>   31-12 
Dick den Oude    01-10 <>   31-12  

 Toon van der Linden      01-01 <>   31-12  
 Theo Rutten        01-01 <>   31-12 
              Jan Roels (op uitnodiging)  
 
8. Stemvork  
In juli en december werd weer een Stemvork uitgebracht. Jos Sesink was en is het enig overgebleven 
redactielid. Oproepen om aanvulling van de redactie leverden helaas niemand op.  
  
9. Samenstelling Soester Mannenkoor Apollo over 2023:  
Het mannenkoor startte dit jaar op 1 januari met 53 leden. Het knollenkoor is door de gewijzigde 
voorwaarden weer gegroeid. Door ledenwerving, na aftrek van opzegging en overlijden resulteerde dit 
in een totaal aantal leden van 57 per 1 januari 2024.   
  
De samenstelling van de stemgroepen was op 1 januari als volgt:  
                       2023  2024   
tenoren 1          : 12            9   
tenoren 2          :  9     9  
baritons          : 20     21  
bassen  
Knollen (sec)          

: 10     13 
:  0              5 

leden die niet zingen  :  2_       0_  
totaal           : 53     57  
 
 
 Voor verslag: Philip Parlevliet    
 
  
Aldus vastgesteld in de Algemene Ledenvergadering van het Soester Mannenkoor Apollo:  
Soest, 27-02-2024,  
  

  
P.J. Parlevliet 
Secretaris    


